
S SEJE IZVRŠNEGA SVETA OBČINSKE SKUPŠČINE

Veliko truda in tudi uspeha
Na področju gospodarske stablllzacije nlsmo mogli prl-

čakovati hltrega obrata v enem samem fetu. Gre bolj za
polltiko.ln uveljavljanje tistih sprememb, ki nas lahko po-
peljejo na boljšo pot, so med drugim poudarili na seji
Izvršnega sveta občinske skupščlne v Centru, ki je 17.
oktobra razpravljal o uresnfčevanju dolgoročnega pro-
grama gospodarske stabilizacije. Poročiloje pripravlla ob-
činska komisija za stabilizacijo.

Komisijo za stabilizacijo so je oprema tako iztrošena, da si
ustanovili na podlagi priporo-
čila republiškega izvršnega
sveta. Izdelala je program ti-
stih nalog, ki so najbolj značil-
ne za našo občino. To so na-
pravili še predno so organiza-
cije združenega dela izdelale
svoje programe in še predno
je bila izdelana občinska reso-
lucija. Program je dolgoro-
čen, čeprav so v njem oprede-
Ijene tudi kratkoročne naloge.

Iz poročila je razvidno, da
so zadeve na območju naše
občine krenile na pravo pot.
Izvoz zadovoljivo narašča, saj
je prodrlo spoznanje, da mo-
ramo izvažati, če hočemo za-
dovoljiti najnujnejše potrebe
po uvoženih predmetih. Na
področju zunanje trgovine se
zadeve zadovoljivo odv.ijajo.
Obseg industrijske proizvod-
nje pa še vedno nekoliko pa-
da, čeprav je zaostanek manj-
ši kot prejšnja leta. Zaostanek
pa je le navidezen, saj so indu-
strijske zmogljivosti povsem
izkpriščene. Gre le za neu-
strezni statistični prikaz, ki
beleži le število izdelanih arti-
klov, ne upošteva pa daljši čas
obdelave. Po številu jih je si-
cer manj, so pa več vredni.

Kljub razmeroma uspešne-
mu gospodarjenju pa vendar-
le nastaja pomislek, da gre le
za trenutni uspeh, ki je rezul-
tat močne politične akcije,
manj pa za dolgoročne reši-
tve. Akcija močno izčrpava
riotranje rezerve, marsikje pa

težko predstavljamo uspešno
delo v prihodnje. Razen opre-
me pa še vedno nismo razreši-
li vprašanja nemotenega do-
toka materiala za proizvod-
njo. Trgajo se tako imenovane
reprodukcijske verige, zaradi
tega nekateri celo menijo, da
samoupravni sporazumi niso
odigrali svoje vloge in da bi
jih najbrž le kazalo ponekod
začasno zamenjati s pogodba-
mi, v katerih naj bi bile na-
tančno določene sankcije. So
pa tudi taki dobavitelji, ki no-
čejo sklepati niti pogodb niti
samoupravnih sporazumov.

Posebno poglavje so druž-
bene dejavnosti, kjer pretira-
no varčevanje lahko povzroči
resne motnje na drugih po-
dročjih. Stiskanje pri izobra-
ževanju se lahko nevarno po-
kaže kasneje na proizvodnih
uspehih, saj je visoka kvalite-
ta znanja pogoj za uspešno,
kvalitetno in racionalno pro-

izvodnjo. Podobno je z zna-
nostjo in z raziskovanjem. Ra-
zen tega sisi družbenih dejav-
nosti nimajo ustrezne poveza-
ve med seboj in od kqjskolet-
nih restrikcij niso prišli do
dolgoročnih programov stabi-
lizacije.

Podoben je položaj v uprav-
nih organih, ki še vedno niso
racionalizirali svojega dela.
Po eni strani se to kaže v slabi
učinkovitosti njihovega dela,
po drugi strani pa v odnosu
do strank, ki rnorajo še vedno
pritisniti nešteto kljuk, pre-
dno jim uspe najti pravo.

Nekateri člani izvršnega
sveta pa so izrazili dvom v po-
trebo po posebnem poročilu
na področju gospodarske sta-
bilizacije. Takšno delovanje je
bilo nujno v prvi fazi tega pro-
cesa. Zdaj moramo stabiliza-
cijo vključiti v okvir rednih
dokumentov, kot so letni in
srednjeročni plani, saj si teh
plartov ne moremo zamisliti
brez odločujoče stabilizacij-
ske poante. V rednih poroči-
lih s področja gospodarstva
pa moramo obravnavati tudi
vse tisto, kar je vneslo v naše
vsakdanje delo elemente sta-
bilizacijskega obnašanja in
dalo tudi določene rezultate.
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